
Fra: Solli Arne Martin (Arne.Martin.Solli@orland.kommune.no)
Sendt: 22.02.2021 17:41:20
Til: Erlend Grøntvedt
Kopi: 

Emne: SV: Støtte fra næringsfond
Vedlegg: 
Hei Erlend, ser ut som om endringsforslaget ditt gikk gjennom.
https://innsyn.fosendrift.no/Innsyn‐ORL/Dmb/ShowDmbDocument?
mId=212&documentTypeId=MP&sourceDatabase=ORLAND
 
 
Fra protokoll Utvalg for strategi og drift:
Orientering v/kommunedirektøren:
· Mottatt henvendelse vedrørende endring av tiltak ifm tilskudd fra næringsfondet. Montering av
sløyemaskin/ismaskin på nybygget «Huborg» erstattes med Rigging av en annen båt i rederiet, effektivisere
garnutstyr på båten «Grøntvedt ‐ garngreierbom og utvidelse av garnhekk for å ta mere garn ombord.
 
Anne M. Bjørnerud (H) bemerker at saksbehandling på denne måten er svært uheldig. Saken burde vært fremmet
som ordinær politisk sak til behandling.
 
Vedtak i Utvalg for strategi og drift:

1. Utvalg for strategi og drift innvilger endring av tiltaket for søknaden fra Erlend Grøntvedt
2. Tidsfaktoren som gjør at utvalget fatter vedtak på slikt grunnlag. Saken burde vært fremmet som

ordinær politisk sak
 
 
 
 

Fra: Solli Arne Martin 
Sendt: mandag 25. januar 2021 21:45
Til: Erlend Grøntvedt <erlend@smir.no>
Emne: SV: Støtte fra næringsfond
 
Tja, det er vel ikke umulig. Var et annet firma som gikk midler til bl.a. garnbruk, men det er likevel en såpass stor
endring av den opprinnelige søknaden din at jeg må forhøre meg med fondsstyret. Det er et møte den 4. februar
så jeg sier fra etter det.
 
Med hilsen,
Arne Martin
 
 
Arne Martin Solli
Enhetsleder Næring
 

 
Mob: 415 52 116
www.orland.no
 
E‐post til og fra Ørland kommune er offentlig. Henvendelser som fører til saksbehandling arkiveres og blir dermed synlig på postlista.
 
 
 

Fra: Erlend Grøntvedt <erlend@smir.no> 



Sendt: tirsdag 19. januar 2021 18:14
Til: Solli Arne Martin <Arne.Martin.Solli@orland.kommune.no>
Emne: Støtte fra næringsfond
 
Hei, viser til søknad om støtte fra næringsfondet. Der vi søkte om tilskudd for montering av sløyemaskin/ismaskin
på nybygget vårt «Huborg» Da dette prosjektet beløper seg på nærmere 1 million kroner ser vi at vår økonomi pr
dags dato ikke strekker til for å gjennomføre dette, å ber om at vi kan få brukt disse midlene for å rigge opp en
annen båt vi har i rederiet, vi ønsker da å bruke tilskuddet på å effektivisere garnutstyr på båten vår «Grøntvedt»
det er da snakk om en garngreierbom og utvidelse av garnhekk for å ta mere garn ombord. Vi ser på dette som
nødvendig for å kunne drive effektivt og lønnsomt i vårt hjemområde og gir både vårt rederi og fiskekjøper
fordeler da vi kan utnytte båtene våre bedre. Ber om forståelse for at vi ikke kan bruke midlene direkte på det som
det i utgangspunktet ble søkt om, og håper på positiv tilbakemelding
 
Mvh Erlend Magne Grøntvedt
Daglig Leder O.E.M Fiske AS
 
 


